

Tina Provenzano ENGLISH



Life Singer, Gospel-Blues-Woman, Guitarist, Songwriter and Storyteller from Chicago's south side

At the young age of 15 after a traumatic pregnancy and the giving up her baby at birth, Tina left home with her Yamaha guitar.

From a Go-Go girl in Iowa, to a singing waitress in L.A. crossing the Atlantic, she settled in Europe working in music for films, TV and discography. Singing jazz in elite venues with big bands, street performances with buskers, R&B/Blues Folk/Gospel and even Disco. During a major recording session in Paris with Village People producer, Jaques Morali, she angrily left the studio because he kept interrupting her during the vocal track! Although the glitter of show business and the love of money was never important to her, Tina wonders at times what would have happened to her career if she would have continued with the Village People producer or even stayed in L.A. as a young woman.

TINA'S CAFE 1994 ON THE BEACH!

Her first and only short lived tour in the USA with a Paris street band in 1994, gave her the vision to create the legendary Tina's cafe. She bought a little broken down snack shack on a piece of land, tucked in the coves of a sandy little beach on the southwest coast of France and for or over two decades, Tina sang her heart out for free and cooked to pay the bills. People from all over the world and all walks of life graced the venue.

THE PANCAKE

One rainy night on that little beach in France she looked up in the sky and saw the Pancake! Inspired she exclaimed: «Tina's cafe is a state of mind! It's about love!» She told herself « YES! Get out of the kitchen! ! Sing! Sing! Stop the all you can eat buffets! Feed famished hearts instead! Sing ! Serve a Spiritual Pancake! A fresh Pancake filled with songs and stories that carry the message of Godly love. Nourish people with the truth, hope, forgiveness, power and life found in Jesus Christ. Not religion! Not tradition! Feed people life! Life! »

The heart the soul and the stomach are all attached together, in life we are to satisfy each others palate a quoter from Leo Provenzano Tina's father

God is her sustenance. She has been meditating, singing, transmitting and studying His word since her youth. In early 2001, Tina experienced a strong revelation and confirmation of God's unconditional love.



LOST IN SAINT FORT

Situated along the Coast of the Estuary in the Bordeaux wine region in what once was a famous old hotel: Tina's cafe is now a cafe/used bookstore, and creativity house with a permanent exposition in the upper room: Jesus and the Bible through the eyes of a Chid. Come see us!

Watch and learn about Spiritual Pancake on

Tina Provenzano's YOUTUBE Channel

WEBSITE: www.tinascafe.fr

FRENCH TRANSLATION

Tina Provenzano est une Life singer, Gospel-blues woman, guitariste, compositrice et storyteller de South side Chicago.

Elle a commencé à voyager avec sa guitare Yamaha à l'âge de 15 ans après une grossesse et le traumatisme de l'abandon de son bébé à la naissance. D'une Go-Go girl dans l'Iowa à une serveuse chanteuse à Los Angeles traversant l'Atlantique, elle s'est installée en Europe en travaillant dans la musique pour les films, la télévision et la discographie. Chanter du jazz dans des salles d'élite avec des big bands, des spectacles de rue avec des musiciens ambulants, du R&B/Blues Folk/Gospel et même du Disco. Lors d'une importante session d'enregistrement à Paris avec le producteur de Village People, Jaques Morali, elle a quitté le studio en colère parce qu'il n'arrêtait pas de l'interrompre pendant la piste vocale ! Même si l'éclat du show business et l'amour de l'argent n'ont jamais été importants pour elle, Tina se demande parfois ce qui serait arrivé à sa carrière si elle avait continué avec le producteur de Village People ou même si elle était restée à Los Angeles en tant que jeune femme.

TINA'S CAFE 1994 SUR LA PLAGES

Sa première et unique tournée de courte durée aux États-Unis avec un groupe de rue parisienne en 1994 lui donne la vision de créer le légendaire Tina's Café. Elle a acheté un petit snack en ruine sur un terrain, niché dans les criques d'une petite plage de sable sur la côte sud-ouest de la France et pendant plus de deux décennies, Tina a chanté de tout son cœur gratuitement tout en cuisinant pour payer ses factures. Des gens de tout horizon et du monde entier ont honoré la salle.

LE PANCAKE

Une nuit pluvieuse sur cette petite plage de France, elle a levé les yeux vers le ciel et a vu le PANCAKE ! Inspirée, elle s'exclame : « Tina's cafe, c'est un état d'esprit ! » Elle se dit « OUI ! Sortir de la cuisine! Nourrissez plutôt les cœurs affamés ! Arrêtez les buffets à volonté ! Chanter! Chanter! Chanter ! Servez une PANCAKE spirituelle ! Une PANCAKE fraîche remplie de chansons et d'histoires qui véhiculent le message de l'amour divin. Nourrissez-les gens avec la vérité, de l'espérance, du pardon, qui viennent de la puissance et de la vie trouvés en Jésus-Christ. Pas de religion ! Pas de tradition ! Nourrissez-les de vie ! Vie!

Le cœur, l'âme et le ventre sont tous attachés ensemble, dans la vie nous devons satisfaire le palais de chacun Leo Provenzano son père

Dieu est sa subsistance. Elle médite, chante, transmet et étudie sa parole depuis sa jeunesse. Au début de l'année 2001 Tina a fait l'expérience d'une forte révélation et d'une confirmation de l'amour inconditionnel de Dieu.



Tina's cafe

LOST IN SAINT FORT

Situé le long de la Côte de l'Estuaire dans la région viticole de Bordeaux dans ce qui était autrefois un ancien hôtel célèbre : Tina's cafe est aujourd'hui un café/librairie d'occasion et une maison de créativité avec une exposition permanente dans la chambre haute : Jésus et la Bible à travers les yeux d'un enfant. Venez nous voir !

Regardez Spiritual Pancake sur la chaîne YOUTUBE:

Tina Provenzano

WEBSITE: www.tinascafe.fr